
Social- og Ældreudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 25. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 485
Vil ministeren oplyse, hvordan det kan accepteres, at nogle kommuner kan pålægge
beboere med handicap en huslejestigning på hele 33 %, fordi man kommunalt er i færd
med at implementere en såkaldt ”balanceleje”, hvor kommunen fjerner et millionstort
tilskud til et botilbud, for derefter at hæve huslejen markant for beboerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand

1/1

Social- og Ældreudvalget 2020-21
(Omtryk - 12-04-2021 - Ændret adressat) SOU Alm.del - Spørgsmål 485

Offentligt


